
Zápisnica č. 6/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 16. 3. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Maroš Finka, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Vladimír Kovár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Rozpočet STU na rok 2009 – časť rozdelenie dotácie z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
2. Rekonštrukcia transformátorovej stanice campus mesto (pror. Janíček) 
3. Organizačná štruktúra oddelenia energetiky a revíznych činností (pror. Janíček) 
4. Návrh smernice rektora STU o verejnom obstarávaní (pror. Janíček) 
5. Príprava Študentskej vedeckej konferencie na univerzite (pror. Kalužný) 
6. Správa o BOZP za rok 2008 (pror. Finka) 
7. Zámer pre realizáciu kontroly personálnej agendy na zložkách STU (pror. Finka) 
8. Návrh okruhu významných činností a pravidiel pre stanovenie osobných platov pre 

pracovníkov vykonávajúcich tieto činnosti (pror. Finka) 
9. Systém projektového riadenia (pror. Redhammer) 
10. Podpora obnovy a rozvoja výskumnej infraštruktúry STU (pror. Redhammer) 
11. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Rozpočet STU na rok 2009 – časť rozdelenie dotácie z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
2) Rekonštrukcia transformátorovej stanice TS 578 (campus mesto – SvF, SjF, FCHPT, FA 

STU) (pror. Janíček) 
3) Organizačná štruktúra oddelenia energetiky a revíznych činností (pror. Janíček) 
4) Návrh smernice rektora STU o verejnom obstarávaní (pror. Janíček) 
5) Príprava Študentskej vedeckej konferencie na univerzite (pror. Kalužný) 
6) Správa o BOZP za rok 2008 (pror. Finka) 
7) Zámer pre realizáciu kontroly personálnej agendy na zložkách STU (pror. Finka) 
8) Systém projektového riadenia STU (pror. Redhammer) 
9) Program podpora obnovy a rozvoja výskumnej infraštruktúry STU – prvý návrh (pror. 

Redhammer) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  k tomuto dátumu neboli termínované žiadne úlohy. 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaní s primátorom mesta Trnavy ohľadom majetku STU na Paulínskej ulici 
v Trnave. 
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K bodu 1 Rozpočet STU na rok 2009 – časť rozdelenie dotácie z MŠ SR 
(kvestorka Žideková) 

  
Kvestorka 
Žideková: 

Podrobne informovala tak o výške pridelenej dotácie z MŠ SR na rok 2009 
ako aj o metodike delenia tejto dotácie na súčasti STU. Dotácia je vyššia 
o 5,1% oproti roku 2008. Značná časť tohto nárastu je však v sociálnej 
oblasti. Komentovala všetky kapitoly dotácie a pripomenula, že pri delení na 
súčasti STU bol uplatnený dohodnutý princíp 50-30-20% z pridelenej 
dotácie na roky 2009-2008-2007. Kvestorka upozornila aj na možnosť 
viazania prostriedkov na MŠ SR kvôli hospodárskej kríze a uviedla aj výšku 
hodinových sadzieb pre vzájomné výkony vo vzdelávaní platné pre rok 
2009. Dotácia pre ÚM STU bude ešte preverená podľa ich výkonov 
v pedagogike pre fakulty STU. 

Rektor Báleš: Prerokoval delenie dotácie s každým dekanom osobitne s pozitívnym 
výsledkom. 

Pror. Janíček: Objasnil predchádzajúci systém dotácie katedry manažmentu na FEI STU 
pre vznikom ÚM STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/6/2009  
Vedenie STU schvaľuje Rozpočet STU na rok 2009 – časť rozdelenie dotácie z MŠ SR 
s malou úpravou týkajúcou sa ÚM STU. 
 
 
K bodu 2 Rekonštrukcia transformátorovej stanice campus mesto  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o pripravenej investičnej akcii rekonštrukcie transformátorovej 

stanice č. 578 ako aj rekonštrukcie kompenzácie jalového výkonu pre 
jednotlivé súčasti STU. Realizácia je plánovaná na leto 2009. Uviedol aj 
predpokladané náklady.  

Rektor Báleš: Opýtal sa na návratnosť celej akcie a spôsob financovania. 
Pror. Janíček: Rekonštrukciu kompenzátorov budú fakulty hradiť z vlastných zdrojov 

úmerne ich počtu a odberom elektrickej energie. Rekonštrukcia TS 578 bude 
financovaná z fondu reprodukcie STU. 50% z úspor na nákladoch na el. 
energiu sa bude vracať do fondu reprodukcie. Návratnosť celej akcie sa 
pohybuje na úrovni okolo 5-6 rokov. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/6/2009  
Vedenie STU súhlasí s rekonštrukciou transformátorovej stanice TS 578 a s rekonštrukciou 
kompenzátorov jalového výkonu v campuse STU Bratislava mesto. Vedenie STU súhlasí aj 
s navrhnutým spôsobom financovania tejto akcie s tým, že 50% z ročných úspor nákladov na 
elektrickú energiu budú súčasti STU vracať do fondu reprodukcie STU. 
 
 
K bodu 3 Organizačná štruktúra oddelenia energetiky a revíznych činností 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. V rámci centralizácie 

energetiky a revíznych činností dôjde aj k úspore asi 10 pracovníkov. Zlepší 
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sa aj systém riadenia odberu elektrickej energie. 
Rektor Báleš: Požiadal o podrobnejšie vysvetlenie organizačnej schémy uvedenej 

v materiáli na str. 5 a opýtal sa, či materiál bol konzultovaný s dekanmi fakúlt 
STU. Materiál treba predložiť aj na rokovanie KR STU a detailne bude 
prerokovaný na výjazdnom rokovaní v Gabčíkove. 

Pror. Finka: Navrhol celú akciu rozdeliť do krokov, treba premyslieť túto organizačnú 
zmenu a urobiť dohodu ohľadom delenia úspor, ktoré z tohto riešenia 
vyplývajú. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/6/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál Organizačná štruktúra oddelenia energetiky 
a revíznych činností. 
 
 
K bodu 4 Návrh smernice rektora STU o verejnom obstarávaní  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomný návrh novej smernice rektora STU pre 

verejné obstarávanie. Táto zmena vyplýva z novelizácie zákona o VO, 
riešenia transparentnosti VO na súčastiach STU a máme tu aj VO z dôvodu 
množstva projektov, ktoré STU v poslednej dobe získala. Požiadal členov 
vedenia STU, aby mu zaslali pripomienky k predloženému materiálu. 

 
Úloha V-STU č. 1/6/2009  
Rektor STU ukladá detailne preštudovať materiál Návrh smernice rektora STU o verejnom 
obstarávaní a zaslať prorektorovi Janíčkovi pripomienky písomnou formou. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: 27. 3. 2009 
 
Stanovisko V-STU č. 2/6/2009 
Vedenie STU berie na vedomie materiál Návrh smernice rektora STU o verejnom obstarávaní 
a po pripomienkovaní sa k nemu vrátime na rokovaní vedenia STU 17.4.2009. 
 
 
K bodu 5 Príprava Študentskej vedeckej konferencie na univerzite  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie písomný materiál. Počíta sa celkom s 8 sekciami na 

konferencii študentov. Návrh termínu konania konferencie je 12. mája 2009. 
Pror. Finka: Upozornil, aby sa nezabudlo na univerzitné študijné odbory. 
Pror. Janíček: V materiáli mu chýbajú fakulty FIIT a FCHPT STU. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/6/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave Študentskej vedeckej konferencie na 
STU v Bratislave. 
 
 
K bodu 6 Správa o BOZP za rok 2008 (pror. Finka) 
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Pror. Finka: Predložil písomnú správu a komentoval jej obsah. Konštatoval, že v roku 
2008 sme na STU mali smrteľný úraz, zamestnávateľ neporušil bezpečnostné 
predpisy. Komentoval aj systém riadenia a kontroly BOZP. Boli zriadené 
komisie BOZP na súčastiach STU a bude vyhodnotená ich činnosť. 
Informoval aj o situácii so zabezpečením Preventívnej zdravotnej služby pre 
zamestnancov STU. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

BOZP sa týka prakticky všetkých zamestnancov STU. Na výbore UOO STU 
sa touto problematikou pravidelne zaoberajú. K správe nemá výhrady. 
Činnosť komisií BOZP bude hodnotená v rámci kolektívnej zmluvy. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/6/2009  
Vedenie STU berie na vedomie Správu o BOZP na STU za rok 2008. 
 
 
K bodu 7 Zámer pre realizáciu kontroly personálnej agendy na zložkách 

STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Uviedol obsah predloženého písomného materiálu k tomuto bodu rokovania. 

Jedná sa o nedostatky v personálnej oblasti zistené pri príprave akreditácie 
v oblasti personalistiky. Ide o zákon o ochrane osobných údajov aj o úplnosť 
personálnej agendy. Navrhol upozorniť dekanov na túto vec a následne urobiť 
kontrolu na všetkých súčastiach STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/6/2009  
Vedenie STU schvaľuje materiál Zámer pre realizáciu kontroly personálnej agendy na 
zložkách. Rektor STU ukladá hlavnému kontrolórovi Ing. Malinovi predložiť časový plán 
kontrol a realizovať kontrolu na všetkých súčastiach STU. 
 
 
K bodu 8 Návrh okruhu významných činností a pravidiel pre stanovenie 

osobných platov pre pracovníkov vykonávajúcich tieto činnosti 
(pror. Finka) 

  
Pror. Finka: S UOO STU bolo dohodnuté, že spracujeme návrh okruhu významných 

činností a pravidiel pre stanovenie osobných platov pre pracovníkov 
vykonávajúcich tieto činnosti. 

Rektor Báleš: Požiadal prorektora Finku pripraviť tento návrh a predložiť ho na rokovanie 
vedenia STU dňa 23.3.2009. 

 
Úloha V-STU č. 2/6/2009  
Rektor STU ukladá vypracovať návrh okruhu významných činností a pravidiel pre stanovenie 
osobných platov pre pracovníkov vykonávajúcich tieto činnosti.. 
Z: Prorektor Finka 
T: 23. 3. 2009 
 
 
K bodu 9 Systém projektového riadenia (pror. Redhammer) 
  
Pror. Predložil písomný materiál pripravený vo forme smernice rektora STU, ktorá 
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Redhammer: by všetky činnosti súvisiace s projektmi systemizovala. Asi 1/3 financií na 
STU získavame z  projektov, ktoré podliehajú rôznym pravidlám. Podávanie 
návrhov projektov zaväzuje STU nielen organizačne ale aj finančne 
(spolufinancovanie). V tomto smere sú kritické projekty zo ŠF lebo sú 
finančne objemné. 

Rektor Báleš: Materiál je veľmi dôležitý, požiadal členov vedenia o jeho detailné 
preštudovanie a bude zaradený na výjazdné rokovanie KR STU v Gabčíkove. 

Pror. Finka: Upozornil na značné zaťaženie pracovníkov, ktorí vedú projekty. 
 
Stanovisko V-STU č. 5/6/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál Systém projektového riadenia na STU. 
 
 
K bodu 10 Podpora obnovy a rozvoja výskumnej infraštruktúry STU  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Tento program zriaďuje rektor STU na financovanie investične náročnej 
infraštruktúry výskumu, ktorú je spravidla obtiažne alebo nemožné realizovať 
z iných zdrojov. Ide o finančné prostriedky kapitálového charakteru. Projekty 
môže podpisovať iba štatutár a to je niekedy komplikácia, lebo projekty sa 
doručujú na poslednú chvíľu. Administrácia každého projektu musí byť 
zabezpečená – doteraz ju spravidla robia profesori a docenti. Zatiaľ nemáme 
nástroj na to, aby sme to zabezpečili inak. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Dal niekoľko otázok – či je tento program dobre cielený, koľko máme 
excelentných pracovísk na STU. Je potreba investovať do ľudských zdrojov. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/6/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál Podpora obnovy a rozvoja výskumnej infraštruktúry 
STU. 
 
 
K bodu 11 Rozličné 
 
1) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe nasledujúceho rokovania Akademického senátu STU. 
 
2) Prorektor Kalužný: 

Informoval, že zabezpečil inštruktáž týkajúcu sa činností v súvislosti so sociálnymi 
štipendiami. 

 
3) Rektor Báleš: 

Informoval o predbežnom programe rozšíreného výjazdného rokovania KR STU, ktoré 
bude v dňoch 25.-26.3.2009 v Gabčíkove. 

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


